
Alle onderwijshervormingen
zullen op termijn lonen

Onderwijskwaliteit is cruciaal voor onze welvaart. Maar net die onderwijskwaliteit staat al jaren onder druk.
Problemen werden jarenlang ontkend of weggewuifd. Daar brengen we nu verandering in. En dat kost 
tijd en veel hervormingen. Vlaams minister van Onderwijs Ben Weyts gaat die uitdaging resoluut aan. 

Meer leerkrachten
dankzij betere voorwaarden voor zij-instromers, snellere werkzekerheid voor starters, 
minder administratie, meer tijd en ruimte voor de echte kerntaak: lesgeven. 

Scholen en leerkrachten op de eerste plaats
met meer inspraak voor de klassenraad, en respect voor het oordeel van de leerkracht.

Vlaamse toetsen
meten voor het eerst de leerwinst van álle leerlingen.
Zo leggen we de lat hoger, te beginnen met Nederlands en Wiskunde.

Ambitieuze minimumdoelen
in het secundair onderwijs en straks ook in het basisonderwijs verhogen de onderwijskwaliteit.

Taalscreening bij kleuters ('koalatest')
helpt taalachterstand bij vijfjarigen tijdig te ontdekken én verhelpen.

Nederlands moet de voertaal zijn op de speelplaats 
en ook na schooltijd moeten kinderen in contact blijven komen met het Nederlands. 
Kinderen hebben meer kansen als ook hun ouders voluit kiezen voor het Nederlands.

Extra investeringen in schoolinfrastructuur
Een recordbedrag van 3 miljard euro voor gloednieuwe en vernieuwde scholen, 
nog eens 500 miljoen méér dan in de vorige regeerperiode.

Digisprong
zorgt voor een ongeziene investering in de digitalisering van ons onderwijs.

Zomerscholen
zijn intussen een gevestigde waarde voor leerlingen met leerachterstand, 
kansarme en anderstalige leerlingen.

De agenda van Ben Weyts

“Kwaliteitsvol onderwijs is 
  dé grondstof voor onze welvaart. 
  We doen grote hervormingen. 
  Die zullen op termijn lonen.”

Ben Weyts, Vlaams minister van Onderwijs

Dit huis-aan-huisblad is informatief
drukwerk en wordt niet beschouwd

als reclamedrukwerk.

‘Er is een kentering 

ingezet, we kunnen die 

alleen nog niet zien’ 

Pedagoog Pedro De Bruyckere 

in De Morgen (2/09/2023)

SPAGHETTI-AVOND 
N-VA Zonnebeke

Zaterdag 14 oktober 2023
In OC ’t Gelevelt in Geluveld vanaf 18.30 uur
Volwassenen: 15 euro, kinderen: 10 euro

Kaarten zijn te verkrijgen bij de bestuursleden.  
U kan ook contact opnemen met Koen  
Descheemaeker (0495 23 81 76  
of koen.descheemaeker@n-va.be) of  
met Liselot Wydooghe (0499 08 89 23 
of liselot.wydooghe@n-va.be).

Schrijf het gepaste bedrag over op reke-
ningnummer BE 93 7350 4813 9367 
(N-VA Zonnebeke) met vermelding van 
het aantal kinderen en volwassenen.

Met Yngvild Ingels

Bestuursleden N-VA Zonnebeke

Kom meer over hen te weten op pagina’s 2-5.
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Maak kennis met onze bestuursleden

Sam Calmeyn
gemeenteraadslid

    33 jaar

    Echtgenote: Angeline

    Kinderen: Ilyana (8) en  
May-Linn (6)

    Huisdieren: geen

    Beroep: ambulancier

    Studies: verpleegkunde aan 
VIVES (momenteel)

    Vrije tijd: 
 • tijd doorbrengen met zijn  
    gezin en wandelen
 • brandweerman

“Vanuit mijn beroep als ambulancier zie ik hoe moeilijk som-
mige mensen het hebben. Geluk is een basisrecht. En soms kan 
je dat waarmaken voor mensen met een beetje extra steun.” 

“We moeten ervoor zorgen dat Zonnebeke groeit en bloeit.  
En leefbaar blijft voor iedereen. We moeten de mobiliteit  
aanpakken, zodat jong en oud op een veilige manier de  
dorpskernen kan bereiken. We moeten meer oor hebben voor 
de verzuchtingen van elke inwoner!”

Luc Delancker
voorzitter

    66 jaar

    Echtgenote: Christine Beuselinck

    Kinderen: Pieter-Jan en David

    Kleinkinderen: Imke, Noé-Lise en June

    Huisdier: Mira (Duitse 
herder)

    Beroep: pensioen  
(voordien: financieel 
directeur bij de gemeente 
Zonnebeke)

    Studies: master in de 
handels- en financiële 
wetenschappen

    Vrije tijd: genieten van 
pensioen, gezin, boeken 
en tuingereedschap

“Ik verzamel boeken, tuinier graag, ben actief als bestuurslid 
van de heemkring en ben gepassioneerd bezig met het behoud 
van ons erfgoed. Ik ben in de gemeentepolitiek gestapt, omdat ik 
merkte dat het schepencollege weinig oog had voor het behoud 
van onze dorpskernen. Nochtans is de authenticiteit van onze 
wederopbouwdorpen cruciaal voor het welbevinden van onze 
burgers. Denk aan de gevel van de Volksbond in de Ieperstraat. 
Dankzij onze petitie en agendapunten in de gemeenteraad wordt 
het zeer moeilijk om die gevel nog af te breken.”

“Ik wil voorkomen dat het marktplein van Beselare platgegooid 
wordt. Met onze acties hebben we het schepencollege al voor een 
stuk van gedachten doen veranderen. Gewoon platgooien zullen 
ze niet meer durven te doen.”

Koen Deprez
bestuurslid

    61 jaar 

    Kinderen: drie zonen

    Huisdieren: ganzen, waterhoentjes en veel duiven,  
maar geen vissen meer

    Studies: architectuur

    Beroep: bestuurder van vennootschappen in  
verschillende Europese landen

    Vrije tijd: werken in de tuin

    Lijfspreuk: Het is niet doordat 
dingen moeilijk zijn dat we 
ze niet durven te doen, maar 
omdat we ze niet durven 
te doen, zijn ze moeilijk 
(Seneca).

“In mijn vrije tijd ben ik meestal aan het werk in mijn tuin, 
bijvoorbeeld met het ruimen van mijn vijver waarin rioolwater 
stroomt. De vissen hebben het hazenpad al genomen. Ik heb 
niet alleen interesse in alles wat met landbouw en natuur te 
maken heeft, maar ook in architectuur en stedenbouw.”

“Gemeentepolitiek kan bijdragen aan mooie, maar ook aan 
slechte zaken. In onze gemeente loopt er heel wat fout op het 
vlak van urbanisatie, landbouw en natuur. Dat moet veel beter.”

“We moeten een omvattend plan maken om de dorpsontwik-
keling op een correcte manier in goede banen te leiden.”

zonnebeke@n-va.be



Maak kennis met onze bestuursleden

Koen Descheemaeker
gemeenteraadslid

    59 jaar

    Echtgenote: Conny Hout-
hoofd

    Kinderen: Michiel (32),  
Korneel (29) en Karel (22)

    Kleinkind: Margaretha  
(6 maanden oud) 

    Huisdieren: Dolfijntje 
(kat), Mufasa (hond) 
en Cari (huisschaap dat jammer genoeg onlangs 
overleden is)

    Studies: bio-ingenieur, dr. in de medische weten-
schappen en master of business administration

    Beroep: zaakvoerder van een bedrijf dat wetenschap-
pelijke congressen en beurzen organiseert

    Vrije tijd: politiek beoefenen

“Gemeentepolitiek is belangrijk. Het schepencollege kan beslis-
sen om een waardevolle kapel of grafmonumenten te behouden, 
om de Sint-Lucasschool aan te kopen en er verenigingen te 
huisvesten. Het kan kiezen voor het behoud van de authen-
ticiteit van een dorpskern of voor het volbouwen ervan met mo-
derne appartementsgebouwen. Het kan mobiliteitsproblemen 
aanpakken en industriezones op de juiste plekken plaatsen.”

“Het gemeentebestuur moet zorgen voor de veiligheid van de 
burgers: het doorgaand zwaar verkeer moet uit de dorpscentra 
geweerd worden. Er moeten gescheiden fietspaden komen.  
Er zijn maatregelen nodig tegen de water- en droogteproblema-
tiek. En bewoners moeten meer inspraak krijgen in het beleid.”

Conny Houthoofd
lid van het bijzonder comité van de sociale dienst (BCSD, OCMW) 

    58 jaar

   Kinderen: Michiel (32),  

     Korneel (29) en Karel (22)

   Kleinkind: Margaretha 

     (6 maanden oud) 

   Studies: master in de 

      klassieke filologie

    Beroep: leerkracht Latijn 
en Grieks aan het Klein 
Seminarie in Roeselare

    Vrije tijd: tijd doorbrengen 
met haar kleinkind

“Het lager onderwijs in Zonnebeke moet voor ieder kind de 
beste aanpak leveren. Elk kind aanmoedigen, vertrouwen geven 
en zelfstandigheid aanleren. Heel wat ouders hebben het moei-
lijk om alles rond te krijgen, zowel financieel als mentaal. Ik wil 
me inzetten om mensen in nood te helpen, waar mogelijk en 
waar het zinvol is. Ook de zorg voor ouderen ligt me nauw aan 
het hart. Onze maatschappij moet menselijker zijn. Zonnebeke 
kan daarin een voorloper zijn.” 

“Als nieuw lid van het BCSD wil ik proberen mensen te helpen, 
zodat ze geen steun meer nodig hebben. In een open communi-
catie wil ik samen de uitdagingen van morgen op een professio-
nele manier aanpakken.”

Nele Lemaire
secretaris

    52 jaar

    Echtgenoot: Jimmy Remmery

    Kinderen: zeven kinderen

    Huisdier: Pepper (teckel)

    Studies: theologie (momen-
teel)

    Beroep: secretaris kerkenraad 
in protestantse kerk Ieper, 
zetelt er in het districts- 
bestuur en gaat regelmatig 
een kerkdienst voor

    Vrije tijd: 

 • helpen in Zonneland en  
    met de bereiding van Picon, advocaat en confituur  
    om de tuin financieel te kunnen onderhouden 
 • haken, lezen en pannenkoeken bakken

“Een dorp moet een dorp zijn en geen ministad, omgeven  
door industrie. Zwaar verkeer moet zoveel mogelijk uit de 
dorpskern geweerd worden. Tieners hebben nood aan een 
groter vrijetijds- en cultuuraanbod. Voor de kleintjes zijn 
speelpleintjes op wandelafstand nodig. Tot slot mogen we nooit 
vergeten dat we geboren en getogen zijn in de Vlaamse klei, 
ontstaan uit het christendom. We moeten respect hebben voor 
ieder mens. Zonnebeke als gastvrije gemeente.”

“We moeten naar jongeren luisteren, hun noden proberen te 
begrijpen en tot compromissen komen. Eens worden zij de 
bestuurders van ons dorp. Daarom moet nu al werk gemaakt 
worden van openheid, organisatie en communicatie.”

www.n-va.be/zonnebeke



Maak kennis met onze bestuursleden

Jimmy Remmery
bestuurslid

    55 jaar

    Echtgenote: Nele Lemaire

    Beroep: werkt bij de firma 
Intocon in Ieper 

    zelfstandig elektricien in 
bijberoep 

    Huisdier: Pepper (hond)

    Vrije tijd:  
• wandelen en uitstapjes  
 maken 
• Zonneland, de tuin voor iedereen, in orde brengen  
 (tegenover het voetbalveld in Zonnebeke, iedereen  
 kan er even komen verpozen)

  • vrijwilliger bij het Vlaamse Kruis

“Zonnebeke moet zowel financieel als structureel goed beheerd 
worden, op een transparante manier. De betrokkenheid van 
de inwoners is cruciaal. Een luisterend oor zijn voor noden 
of gebreken is belangrijk. Heel wat dingen kunnen verbeterd 
worden. Samen kunnen we die aanpakken.” 

“Het doorgaande vrachtverkeer met alle veiligheidsproblemen 
van dien moet aangepakt worden. Het onderhoud van de open-
bare wegen moet beter. Onze mooie erfgoedgebouwen moeten 
met respect behandeld worden. Een extra industrieterrein aan-
leggen in de dorpskern is onaanvaardbaar. Meer betrokkenheid 
en overlegmomenten met inwoners is nodig.”

Johan Vander Meiren
bestuurslid

    51 jaar

    Echtgenote: Ingrid Depoorter 
(verpleegkundige in het Jan 
Yperman Ziekenhuis)

    Kinderen: Sander en Jasper

    Beroep:  
• vroeger: 25 jaar lang KMO-   
    relatiebeheerder bij een  
   bank, met specialisatie in  
    vastgoed 
 • trok als ballonvaarder jarenlang aan de kar van zijn  
   eigen ballonbedrijf, dat hij onlangs heeft overgelaten  
   aan een collega uit de sector (zelf blijft hij ballon-   
   varen tijdens manifestaties in binnen- en buitenland  
   met Babbe, heks van Beselare) 
• nu: financieel raadgever voor een logistiek bedrijf  
   in het Kortrijkse

“Ik wil me inzetten voor het gebruik van meer gezond, logisch 
verstand inzake ruimtelijke ordening. Er is zowel letterlijk al 
figuurlijk nog heel wat braakliggend terrein.”

“Voor heel wat punten wil ik me inzetten: voor de strijd voor 
het behoud van de unieke dorpskern Beselare. Voor een 
vernieuwde aanleg van de markt in Geluveld. Voor de optima-
lisatie van de mooie groene plekken in ons dorp. En voor het 
onderhoud van de voet- en fietspaden.”

“Een correct beleid, met openheid, transparantie en overleg met 
buurtbewoners … kan ons dorp alleen maar mooier maken!”

Kim Verduyn
bestuurslid

    32 jaar

    Partner: Kristof Vermeulen

    Kinderen: Axel, Sienna en Féline

    Huisdieren: Pepper en Chase (twee 
hondjes)

    Studies: zorgkundige

    Beroep: werkt bij de gemeente bij het 
onderhoud van het patrimonium

    Vrije tijd:

 • motorrijden
 • kunstwerkjes maken

 • nieuwe elektrische leidingen leggen

 Typisch kenmerk: erg vriendelijke persoon  
    op wie je altijd een beroep kan doen

“Ik merk dat veel mensen in de kou blijven staan en niet  
gehoord worden. Vaak vinden ze de weg daartoe niet.  
Ik wil een bijdrage leveren om ervoor te zorgen dat iedereen 
zijn verzuchtingen kan laten horen. En dat er actie onder- 
nomen wordt om de problemen op te lossen.”

“We moeten meer oor hebben voor alle burgers. Daarom  
moeten we ervoor zorgen dat iedereen de kans krijgt om  
zijn of haar mening en opmerkingen te geven.”

N-VA zonnebeke



Alle onderwijshervormingen
zullen op termijn lonen

Onderwijskwaliteit is cruciaal voor onze welvaart. Maar net die onderwijskwaliteit staat al jaren onder druk.
Problemen werden jarenlang ontkend of weggewuifd. Daar brengen we nu verandering in. En dat kost 
tijd en veel hervormingen. Vlaams minister van Onderwijs Ben Weyts gaat die uitdaging resoluut aan. 

Meer leerkrachten
dankzij betere voorwaarden voor zij-instromers, snellere werkzekerheid voor starters, 
minder administratie, meer tijd en ruimte voor de echte kerntaak: lesgeven. 
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Ambitieuze minimumdoelen
in het secundair onderwijs en straks ook in het basisonderwijs verhogen de onderwijskwaliteit.

Taalscreening bij kleuters ('koalatest')
helpt taalachterstand bij vijfjarigen tijdig te ontdekken én verhelpen.

Nederlands moet de voertaal zijn op de speelplaats 
en ook na schooltijd moeten kinderen in contact blijven komen met het Nederlands. 
Kinderen hebben meer kansen als ook hun ouders voluit kiezen voor het Nederlands.

Extra investeringen in schoolinfrastructuur
Een recordbedrag van 3 miljard euro voor gloednieuwe en vernieuwde scholen, 
nog eens 500 miljoen méér dan in de vorige regeerperiode.

Digisprong
zorgt voor een ongeziene investering in de digitalisering van ons onderwijs.

Zomerscholen
zijn intussen een gevestigde waarde voor leerlingen met leerachterstand, 
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drukwerk en wordt niet beschouwd

als reclamedrukwerk.

‘Er is een kentering 

ingezet, we kunnen die 

alleen nog niet zien’ 

Pedagoog Pedro De Bruyckere 

in De Morgen (2/09/2023)

Liselot Wydooghe
gemeenteraadslid

    27 jaar

    beroep: werfleider openbare werken (kreeg de 
microbe te pakken om werfleider te worden na de 
rioleringswerken in Beselare enkele jaren geleden)

    huisdieren: een hond (geen Pepper deze keer)  
en veel paarden

    vrije tijd: 

• galopperen door  
 het Polygonebos  
 op zondag- 
 middag

• deelnemen  
 aan dressuur- 
 wedstrijden

• jongeren leren  
 paardrijden

“Hier komen die rioleringswerken in Beselare weer boven- 
drijven. Het gemeentebestuur volgde die werken op een  
amateuristische manier op. Ik wil me inzetten in de gemeente 
om dat soort ingrijpende werken op een professionelere manier 
te begeleiden.” 

“Momenteel is er geen diensthoofd van de technische dienst. 
Dat is ongelooflijk. Men doet nu en dan een beroep op een dure 
consultant daarvoor. We moeten zo snel mogelijk een dienst-
hoofd aanstellen dat de vele werken op een correcte manier 
opvolgt. Dat is noodzakelijk en zal ons veel kosten besparen.”

Een woord van dank aan gewezen 
gemeenteraadslid Jens Six

Jens is de liefde gevolgd en is daardoor verhuisd naar Ieper.  
We willen Jens hartelijk bedanken voor de belangrijke rol  
die hij gespeeld heeft binnen zowel het partijbestuur als de  
gemeenteraad.

Jens was een sterkhouder in de gemeenteraad waar hij door zijn 
gedegen juridische kennis als master in de rechten een echte 
meerwaarde was. Jens heeft de meerderheid verschillende keren 
behoed voor foute beslissingen, waarbij agendapunten terug-
getrokken moesten worden. Zo heeft Jens de nieuwe privacy- 
regeling voor personeelsleden bijgestuurd, waardoor zij niet  
langer via camera’s bespied kunnen worden.

Jens is de vriendelijkheid zelve, bedaard en respectvol naar  
iedereen toe. Bij zijn afscheid kreeg hij heel wat lovende  
woorden van elke partij.

Bedankt, Jens!

zonnebeke@n-va.be
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